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VERSLAG VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE BESTUUR, 

GEHOUDEN OP 12 JUNI 2008 IN HET STADHUIS TE HAARLEM 

 

 

Aanwezig de leden: 

De heren A. Azannay (GroenLinks), A.J. van den Beld (VVD), P.G.M. Elbers (SP), R.H.C. 

Hiltemann (SP), L.J. Mulder (GroenLinks), C.J. Pen (CDA), P. Schouten (PartijSpaarnestad), 

R.P.J. Trompetter (Actiepartij), T.J. Vreugdenhil (ChristenUnie/SGP) en mevrouw M. Zoon 

(PvdA) 

 

Afwezig de leden: W.A. Catsman (CDA), M.L. Hagen (VVD), C. Kaatee (PvdA) en F.H. 

Reeskamp (D66) 

 

Mede aanwezig: 

Mevrouw D. Eikelenboom (voorzitter), burgemeester B.B. Schneiders en mevrouw I. van 

Tienhoven (secretaris)  

 

Verslag: Mieke van de Belt (Notuleerservice Nederland) 

 

 

1. Opening en mededelingen van de voorzitter 

 

De voorzitter opent om 17.00 uur de vergadering. Zij deelt mee dat: 

- de Axielijst is omgedoopt tot Actiepartij; 

- de secretaris nog poststukken heeft voor iedereen. Graag na afloop van de vergadering bij haar ophalen. 

- vergaderstukken voor de vergaderingen na het reces worden voor zover mogelijk nog voor het reces 

verstuurd. 

De heer Van den Beld deelt mee dat de heer Hagen is verhinderd.  

 

2.  Spreektijd voor belangstellenden 

 

Er hebben zich geen sprekers gemeld.  

 

3. Vaststellen agenda 

 

Agendapunt 8 is komt te vervallen. De agenda wordt vastgesteld.  

 

4. Vaststellen conceptverslag van de commissie Bestuur d.d. 29 mei 2008 

 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

5. Inventarisatie rondvraag en mededelingen voor leden en collegeleden 

 

Er is een rondvraag van GroenLinks en van de Actiepartij. De Actiepartij wil graag een onderwerp in 

beslotenheid bespreken na afloop van deze openbare vergadering.  

 

6.a. Kadernota 2008 en  

6.a.1  Investeringsplan 2008-2013 en 

6.a.2 Nota Reserves en Voorzieningen 

 

Burgemeester Schneiders zal zo veel mogelijk de feitelijke vragen beantwoorden, zodat volgende week in 

de gemeenteraad het debat gevoerd kan worden.  

 

De VVD staat positief tegenover de Kadernota zowel qua inhoud als qua vorm. Er zijn nog wat 

aandachtspunten zoals het onderhoud en de jaarrekening, maar de gestelde doelen zullen worden behaald. 
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Dat geldt ook voor de financiële positie. Het sociale beleid komt volgende week nog aan de orde. Bij de 

peiler economie kunnen bepaalde middelen misschien beter worden ingezet. De VVD overweegt een 

motie. Dat geldt ook voor de OPG-gelden. De heer Van den Beld ziet een verhoging bij het 

welzijnswerk. Dat kan goed, maar het bedrag is niet bedoeld om ambtelijke capaciteit in te zetten. Hij 

hoort graag of dit ook geldt voor gesubsidieerde instellingen. De VVD is bezorgd voor de solvabiliteit en 

komt daar volgende week op terug. Het aantal fte’s in de Haarlemse gemeente is nog altijd hoger dan in 

andere steden. Effectiviteit is echter belangrijker dan cijfers. Het gaat om de output en dat betekent 

wellicht dat het de ene keer wel en de andere keer niet verstandig is werk te outsorcen. De gemeente staat 

qua belastingen op de vijfentwintigste plaats en dat is niet slecht.  

De ChristenUnie/SGP beschouwt de kadernota als een totaalpakket dat helder en inzichtelijk is. Toch 

moeten veel zaken nog worden uitgewerkt: ‘een te bepalen ombuiging’, de vacaturestop, een 

risicoanalyse. De heer Vreugdenhil hoort graag meer over de moeilijk in te vullen vacatures.  

Het CDA is blij met de heldere antwoorden. Het strategisch huisvestingsplan en de schuldhulpverlening 

zijn belangrijke stukken. Er moeten nog veel stukken komen en de heer Pen vraagt zich af of bepaalde 

zaken niet opengehouden moeten worden. Verder zijn er eerder schriftelijke vragen gesteld over de 

bouwtarieven. Het CDA hoort graag of er nu wel of niet regionale afspraken zijn gemaakt en wat de 

regionale samenwerking nu daadwerkelijk oplevert. De heer Pen dringt erop aan dat de flexibiliteit rond 

economie naar het MKB moet gaan en niet naar achterstallig onderhoud. Wellicht kunnen de ondernemers 

in Schalkwijk dat goed gebruiken. Het prestatieplan rondom DOC is een zorgpunt. Het CDA wil zien 

waar dat geld precies wordt ingezet. 

De SP vindt dat de winstmark in evenwicht moet worden gebracht, maar niet door verzelfstandiging. De 

heer Elbers vraagt hoe de democratische controle op de instituten is geregeld. De SP is ook bezorgd voor 

de halvering van de financiën in het grotestedenbeleid en vindt dat de gemeente nu al plannen moet 

maken voor die situatie over drie jaar. De Tweede Kamerfractie spant zich daar ook voor in. De heer 

Elbers wijst erop dat de WMO-nota het resultaat is van de inspraak en dat het nu gaat om de 

uitvoeringsnota. Voor de thuiszorg zijn nog veel onzekerheden en het moet duidelijk worden hoe de 

gemeente dat gaat inrichten. Hij hoort nog graag of het experiment in het openbaar vervoer met retourtjes 

voor één euro doorgaat. Coalitieafspraken staan buiten de onderlinge discussie met de provincie. De 

gemeente behoort de hoeder van het openbaar onderwijs de zijn en te blijven; onderwijs is echt een 

publieke sector.  

De Actiepartij mist de vervolgaanpak bij criminaliteit.  

 

Burgemeester Schneiders stelt dat extra middelen voor welzijn niet naar het ambtelijk apparaat gaan. De 

gemeente bekijkt ook zeer kritisch of dat wel naar ambtenaren van gesubsidieerde instellingen kan gaan. 

Voor de ambtelijke bezetting geldt dat Haarlem hoog scoort in het aantal staffuncties. Een algemeen 

overzicht is niet interessant. Er liggen heldere afspraken. Voor de belastingheffing staat Haarlems zelfs op 

een gunstige, vijftiende plaats en ook op de index van het woonklimaat scoort Haarlem bijzonder goed. 

Als het gaat om regionale samenwerking moet worden bekeken hoe je kunt voorkomen dat je bepaalde 

iconen zoals de VNU door de ene gemeente bij de andere wordt weggehaald. De gemeente Amsterdam 

jaagt niet actief achter ontwikkelaars aan. Het is niet verstandig andere gemeenten verwijten te maken.  

Er komen inderdaad nog heel veel stukken naar de commissie. Dat is normale dynamiek, want de stad is 

nooit af. Voor de democratische controle bij verzelfstandiging zijn duidelijke aanbevelingen gedaan die 

het college overneemt. Ook al zal er sprake zijn van de halvering van de middelen, Haarlem probeert de 

sociale peiler overeind te houden. Invulling van sommige ambtelijke vacatures vormt echt een probleem. 

Er wordt zelfs extern personeel ingezet. Een en ander leidt tot grote problemen bij de uitvoering. 

Burgemeester Schneiders hoort vaak dat veel functies in Haarlem een schaal lager liggen dan in andere 

gemeenten. Dat zou een oorzaak kunnen zijn.  

 

 

6.a.3 Beantwoording schriftelijke vragen over de kadernota 

 

De voorzitter stelt vast dat de schriftelijke vragen over de kadernota voldoende zijn beantwoord en dat de 

Kadernota en de bijbehorende stukken in de raad behandeld kunnen worden.  
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6.b 1
e
 Bestuursrapportage 2008-1 en 6.b.2 Beantwoording technische vragen over de 

bestuursrapportage 

 

De voorzitter concludeert dat de commissie akkoord gaat met de Bestuursrapportage.  

 

7. Wijziging protocol Actieve Informatieplicht inzake exclusieve gunningen aan nieuwe  

 Opdrachtnemers 

 

Dit agendapunt gaat als hamerstuk naar de raad.  

 

8. Rapport van Bevindingen “Verordeningen geldelijke voorzieningen 2007” 

 

Bij het accountantskantoor is vertraging ontstaan in het aanleveren van het rapport van Bevindingen. 

Daarom wordt dit agendapunt behandeld na het reces.  

 

9. Actielijst voor zover betreft commissie Bestuur 

 

De actielijst wordt schriftelijk afgedaan.  

 

9.b Jaarplanning ten behoeve van de vergadering van 12 juni 2008  

 

Ook de jaarplanning wordt schriftelijk afgedaan.  

 

10. Rondvraag 

 

De heer Trompetter stelt het hardhandige optreden van de politie of van de bewakingsdienst aan de orde 

tegenover een aantal leden van het Platform Palestina op de Grote Markt op donderdag 25 juni, terwijl zij 

aan het flyeren waren. Een aantal is mishandeld, had blauwe plekken en heeft zich onder 

doktersbehandeling moeten stellen. Hij is benieuwd hoe het zover heeft kunnen komen.  

 

De heer Mulder heeft een verhaal gehoord over handhavende controleurs op een bouwplaats. Een 

medewerker wil dit niet meer, omdat de gemeente een ontoereikende verzekering heeft. De heer Mulder 

hoort graag of de gemeente een bedrijfsongevallenverzekering heeft en of die ook adequaat is. Het schijnt 

nu dat de werknemer in kwestie zelf geld moet ‘voorschieten’ en nog maar moet afwachten of de 

verzekering uitbetaalt. 

 

Burgemeester Schneiders weet ervan dat een aantal mensen op de Grote Markt verzocht is tien meter 

verderop te gaan staan met hun flyers. Misstanden dienen onderzocht te worden. Men moet wel aangifte 

doen. Flyeren is vrij. Hij doet navraag bij de politie.  

 

De gemeente heeft een bedrijfsongevallenverzekering, maar die voor de brandweer is iets beter dan voor 

ander personeel. Bij navraag blijkt dat de gemeente hiermee bezig is, want de problematiek speelt met 

name bij ambtenaren in piketdiensten. Burgemeester Schneiders zoekt uit wat er in dit onderhavige 

geval precies aan de hand is.  

 

11. Agenda komende commissievergaderingen 

 

De heer Reeskamp heeft per email verzocht de brief van wethouder Van Velzen d.d. 2 juni 2008 inzake de 

vraag over externe inhuur bij SRO Kennemerland voor de volgende vergadering te agenderen. De 

voorzitter stelt vast dat hiervoor geen meerderheid in de commissie is.   

 

12. Sluiting 

 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn inbreng en sluit om 17.45 uur de vergadering.  
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